
PROTOKOL Nr XXXII/2013 

z Obrad XXXII Sesji Rady Gminy KotUll 

odbytych w dniu 28 paidziernika 2013r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 1300 a zakollczyly siy 0 godz. 1445. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 12 radnych, to jest 80% og61nego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porz'ldek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXXII Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly zmieniaj,!cej uchwaly w sprawie przyst,!pienia do 

opracowania miej scowego planu zagospodarowania przestrzennego czysci wsi 
Kotun 

5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego czysci wsi Bojmie, lagodne, Sionna, Mingosy, Wilczonek, 
Chlewiska i Pier6g dla przebiegu linii elektroenergetycznej 400kY. 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego czysci wsi Polaki dla przebiegu linii elektroenergetycznej 
400kY. 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla czysci wsi Polaki - teren uslugowo-mieszkaniowy. 


8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodz,!cych w sklad 
mieszkaniowego zasobu Gminy Kotull. 

9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przejycia prawa wlasnosci nieruchomosci na 
rzecz Gminy Kotull. 

10.Podjycie uchwaly w sprawie okreslenia wynagrodzenia W6jta Gminy Kotull 
II.Podj ycie uchwaly zmieniaj,!cej w sprawie diet dla radnych. 
12.Informacja Przewodnicz,!cego Rady 
13.Dyskusja i wolne wnioski 
14.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 
15.Zamkniycie Obrad XXXII Sesji Rady Gminy 

Ad 1 
Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXXII Sesji Rady Gminy 
Kotull. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego lana Kucia, projektantky planu zagospodarowania 
przestrzennego Pani,! lolanty Branowsk,!, przedstawicieli Polskich Sieci 
Elektroenergetycznych, W6jta Slawomira Adamiaka, Skarbnika Gminy Barbary 
lOllsk,!, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, sohys6w i radnych. 



Ad pkt 2 
- Radny Michal Adamczyk zglosil wniosek formalny 0 umieszczenie 

w porzlfdku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwaly zmieniajlfcej uchwaly 
w sprawie diet dla radnych. Wyjasnil, ze jest to uchwala dyscyplinujlfca 
radnych do uczestnictwa w posiedzeniach komisji. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek wni6sl wniosek formalny 0 umieszczenie 
w porzlfdku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwaly w sprawie okreslenia 
wynagrodzenia W6jta Gminy Kotun. Wyjasnil, ze radni po konsultacjach 
i obserwacji ponad p6lrocznej pracy W6jta wyrazili zgody na powr6t do jego 
poprzedniego wynagrodzenia. 

Wiycej wniosk6w nie zgloszono. 

Przewodniczlfca Rady poddala kazdy ze zgloszonych wniosk6w pod glosowanie. 

Jako pierwszy zostal przeglosowany wniosek radnego Michala Adamczyka. 

Wniosek zostal przyjyty jednoglosnie Iza-121 w glosowaniujawnym. 

Nastypnie radni przeglosowani wniosek zgloszony przez radnego Krzysztofa 

Gajowniczka. 

Wniosek zostal przyjyty wiykszoscilf glos6w Iza-9, wstrzymalo siy-31 w glosowaniu 

Jawnym. 


Nastypnie Przewodniczlfca Rady poinformowala, ze projekt uchwaly zgloszony przez 

radnego Michala Adamczyka zostanie om6wiony jako pkt 10, natomiast projekt 

uchwaly zgloszony przez radnego Krzysztofa Gajowniczka zostanie rozpatrzony jako 

pkt 11 porzlfdku obrad. Dotychczasowe punkty 10, 11, 12, 13 zostanlf om6wione 

odpowiednio jako punkty 12, 13, 14, 15. 


Ad pkt 3 

W6jt Slawomir Adamiak poinformowal radnych 0 swojej dzialalnosci w okresie 

miydzy sesjami: 


1. 	 W dniu 7 pazdziemika br. Kolo Senior6w z Kotunia obchodzilo swojlf 10 
rocznicy powstania. Uroczystosc przygotowana przez nich odbyla siy w Domu 
Pracy Tw6rczej "Reymont6wka", na kt6rlf zostali zaproszeni liczni goscie. 

2. 	 W dniach 9 - 11 pazdziemika br. goscila w Gminie Kotun 5-osobowa 
delegacja samorzlfdowc6w, w tym 2 dyrektor6w szk6l podstawowych z Gminy 
partnerskiej Oberkdimer w Nimczech. Goscie uczestniczyli w Dniu Edukacji 
Narodowej zorganizowanym w Publicznym Gimnazjum w Kotuniu oraz 
w spotkaniu z radnymi naszej Gminy. 

3. 	 W dniu 24 pazdziemika odbyla siy uroczystosc "Zlotych God6w" oraz par, 
kt6re przezyly z soblf 55 i 60 lat w malzenstwie. Uroczystosc ta odbyla siy 
w nowo wybudowanej sali widowiskowej przy Publicznym Gimnazjum 
w Kotuniu. 

4. 	 Zakonczono budowy gimnazjum. Wystlfpilismy juz z wnioskiem do strazy 
i stacji sanitamo-epidemiologicznej 0 wydanie zgody na uzytkowanie. 
W chwili obecnej straz juz wydala opiniy pozytywnlf, natomiast Sanepid zlecil 
jeszcze wybudowanie 1 umywalki. W najblizszlf srody przyjadlf ponownie, 



zeby sprawdzic wykonanie zalecenia. L'!czny koszt budowy wynosi 4.233.892 
zl, z czego 85% to dofinansowanie z funduszy unijnych. 

5. 	 Zakonczono juz budowy sieci kanalizacyjnej. Rozliczono inwestycjy. 
Wykonawca zostal zobligowany do naprawienia usterek. W ubieglym 
tygodniu, w pi,!tek odbylo siy ponowne spotkanie w sprawie wykonania 
usterek. Okazalo siy, ze wykonawca naprawil tylko jedn,! usterky. Wezwano 
ponownie wykonawcy do usuniycia pozostalych usterek. 

6. 	 Trwaj,!juz prace zakonczeniowe przy modemizacji swietlic wiejskich 

w Nowej D,!br6wce i Sosnowem. Zlozono juz wniosek 0 sprawdzenie 

inwestycji do Mazowieckiej lednostki Wdrazania Program6w Unijnych. 

W chwili obecnej sprawdzana jest procedura przetargowa. 


7. 	 lesli chodzi 0 modemizacjy budynku OSP w Kotuniu, to trwaj,! tam nadal 
prace. Wykonawca skarzy siy, ze przeci,!gaj,! siy roboty, kt6re strazacy mieli 
wykonac wlasnymi silami i nie moze w terminie zakonczyc swoich rob6t. 

8. 	 Trwaj,! takZe roboty na Stacji Uzdatniania Wody w Kotuniu. Wymieniono juz 
dach i okna. Rozpoczyto obecnie prace modernizacyjne studni Nr 3. 

9. 	 Roboty modemizacyjne w swietlicy w Zeliszewie Podkoscielnym zwi,!zane 
z dostosowaniem pomieszczen pod gabinet stomatologiczny zostaly juz 
zakonczone. Trwa sprawdzanie wykonania i procedura przyjycia do 
uzytkowania. 

Na tym W6jt zakonczyl sprawozdanie. Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
W6jt wyjasnil, ze cztery kolejne projekty uchwal zwi,!zane s,! z planem 
zagospodarowania przestrzennego, zatem oddaje glos Pani 101ancie Branowskiej 
autorce opracowanych projekt6w uchwal. 

Pani 101anta Branowska wyjasnila, ze w miesi,!cu br. Rada podjyla uchwaly 
w sprawie przyst,!pienia do opracowania plan6w zagospodarowania 
przestrzennego. W trakcie opracowywania planu zagospodarowania 
przestrzennego dla Kotunia w czysci zwi,!zanej z budow,! linii 400 k V 
stwierdzono, ze nalezy zmienic wczdniej podjyt,! uchwaly intencyjn,!. 
Wyjasnienie szczeg610we radni otrzymali w uzasadnieniu do projektu uchwaly. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXII/211120 13 zmieniaj,!cej 

uchwaly w sprawie przyst,!pienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego czysci wsi Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-121 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5 

Projektantka planu zagospodarowania przestrzennego Jolanta Branowska wyjasnila, 

ze kolejny projekt uchwaly dotyczy planu zagospodarowania przestrzennego czysci 




wsi Gminy Kotun, przez ktore przebiega projektowana linia budowy sieci 
elektroenergetycznej 400 kY. Projekt planu zostal wylozony i uzgodniony ze 
wszystkimi sluzbami. Do projektu planu wplynyly 3 uwagi. Wszystkie zostaly 
odrzucone, poniewaz zapisy w projekcie planu s'1 zgodne z zapisami "Studium". 
W zal'1cznikach do projektu uchwaly zostaly wyjasnione przyczyny odrzucenia uwag. 

- Radny KrzysztofGajowniczek zapytal 0 przebieg linii w koncowce wsi Pierog. 
Chce wiedziec, czy przebieg linii w tym miej scu dokladnie odpowiada 
przebiegowi, ktory zostal przeslany radnym we wczesniejszych materialach. 

- Pani Jolanta Branowska potwierdzila, ze na etapie opracowania dokumentacji 
planistycznej nie wprowadzano na tym odcinku zadnych zmian. Posiada przy 
sobie mapy z tego terenu i moze j'1 udostypnic. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Radny Michal Adamczyk odczytal projekt Uchwaly Nr XXXII/212/2013 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego czysci wsi Bojmie, Jagodne, 

Sionna, Mingosy, Wilczonek, Chlewiska i Pierog dla przebiegu linii 

elektroenergetycznej 400kY. 

Przewodnicz'1ca Rady zarz'1dzila glosowanie nad projektem uchwaly. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-121 w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 6 

Pani Jolanta Branowska wyjasnila, ze kolejny projekt uchwaly takze zwi'1zany jest 

z budow'11inii elektroenergetycznej 400 kY. Projekt zmiany planu zostal wylozony 

do wgl'1du i uzgodniony ze wszystkimi sluzbami. Do projektu planu nie wplynyly 

zadne uwagi. Szczegolowe uzasadnienie projektu uchwaly radni otrzymali 

w dokumentach. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'1ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXII/213/2013 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego czysci wsi Polaki dla 

przebiegu linii elektroenergetycznej 400kY. 

U chwala zostala podj yta j ednoglosnie Iza-121 w glosowaniu j awnym. 


Adpkt 7 

Pani Jolanta Branowska wyjasnila, ze kolejny projekt uchwaly zwi'1zany jest ze 

zmian'1 dotychczasowego planu w czysci wsi Polaki a dotycz'1C'1 umiej scowienia 

nowych miejsc zabudowy uslugowo-mieszkaniowej. Projekt planu zostal wylozony 

do wgl'1du i uzgodniony ze wszystkimi sruzbami. Do projektu planu nie wplynyla 

zadna uwaga. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'1ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXII/214/20 13 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla czysci wsi Polaki - teren uslugowo-mieszkaniowy. 




Uchwala zostala podjytajednoglosnie Iza-121 w glosowaniujawnym. 

Ad pkt 8 

Wojt wyjasnil, ze Gmina dysponuje kilkoma lokalami komunalnymi. 

Zakwaterowanie mieszkancow w tych lokalach zawsze odbywalo siy wedlug zapisow 

ustawy, bo nie mielismy wlasnych zapisow szczegolowych na ten temat. Teraz 

sformalizowano i uszczegolowiono procedury dotycz'!ce wynajmowania lokali 

wchodz,!cych w sklad komunalnego zasobu mieszkaniowego. Komisja rozpatruj,!ca 

wniosek 0 przyznanie mieszkania komunalnego bydzie skladala siy z pracownika 

Urzydu, pracownika GOPS-u i przedstawiciela Rady w osobie Przewodnicz,!cego 

Komisji Zdrowia i Opieki Spolecznej. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Radny Michal Adamczyk odczytal projekt Uchwaly Nr XXXII/215/20 13 zasad 

wynajmowania lokali wchodz,!cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Kotun. 

Przewodnicz,!ca Rady zarz,!dzila glosowanie nad projektem uchwaly. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-121 w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 9 

Wojt wyjasnil, ze kolejny projekt uchwaly dotyczy dzialki, ktorajest wlasnosci,! 

Skarbu Panstwa a w rzeczywistosci jest drog,!, ktor,! rolnicy dojezdzaj,! do swoich pol 

i l,!k. Projekt uchwaly zostal pozytywnie zaopiniowany na spotkaniu z radnymi. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXII/216/2013 w sprawie 

przejycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-121 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10 

Radny Michal Adamczyk wyjasnil, ze przygotowany na jego wniosek przez grupy 

radnych projekt kolejnej uchwaly jest spowodowany tym, ze czysto siy zdarza iz 

radni nie uczestnicz,! w posiedzeniach komisji stalych. Stwierdzil, ze zapisy projektu 

uchwaly powinny bye dla radnych jak najbardziej czytelne. Jest to uchwala 

dyscyplinu j ,!ca. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Radny Michal Adamczyk odczytal projekt Uchwaly Nr XXXII/21 7/2013 zmieniaj,!c,! 

uchwaly w sprawie diet dla radnych. 

Przewodnicz,!ca Rady zarz,!dzila glosowanie nad projektem uchwaly. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-121 w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 11 

Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze wszystkim obecnym na sesji nalez'! siy 

wyjasnienia dlaczego w tej wlasnie chwili przedstawiany jest ten projekt uchwaly. 




Jak wszyscy zapewne pamiytajq. pod koniec stycznia po uzyskaniu wszystkich 

niezbydnych informacji dotyczq.cych tragicznej sytuacji na budowie kanalizacji 

sanitamej i realnq. mozliwosciq. utraty doplat unijnych z powodu braku skutecznego 

nadzoru nad wykonaniem kanalizacji, na wniosek klubu radnych zostala podjyta 

uchwala obnizajq.ca pobory W6jta do wysokosci minimalnej. Ruch ten zostal podjyty 

niejako za kary braku nalezytej starannosci W6jta przy wykonywaniu swoich 

obowiq.zk6w sluzbowych. Wtedy motywujq.c ten projekt uchwaly wyjasnialismy, ze 

nie robimy tego na zlosc W6jtowi i nie na stale. Kiedy zostanq. wyjasnione wszystkie 

kwestie dotyczq.ce budowy kanalizacji i po pozytywnej ocenie biezq.cych dzialan 

W6jta, radni powr6cq. do kwestii przywr6cenia W6jtowi dawnego wynagrodzenia. 

Taki czas wlasnie nastq.pil. Kanalizacja zostala jakos zamkniyta, nie stracilismy 

dofinansowania a wykonawca niestety jest jaki jest. Jeszcze trzeba bydzie z nim 

powalczyc 0 nalezne nam odsetki za nieterminowe wykonanie umowy. Dzisiaj tak 

jak poprzednio to ja bylem osobq., kt6ra zglosila wniosek w sprawie nowego ustalenia 

wynagrodzenia W 6jta. Uwazam, ze jest to wlasciwy moment, aby wypowiedziec siy 

na temat tego, czy podoba siy nam praca W6jta na tyle, aby podniesc jego 

wynagrodzenie. Karq. za lekkie traktowanie swoich obowiq.zk6w jest to, ze okreslenie 

nowego wynagrodzenia rna moc od dnia 1 lipca br. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXII/218/2013 w sprawie 

okreslenia wynagrodzenia W 6jta Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciq. glos6w Iza-1 0, wstrzymalo siy-21 w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt 12 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek poinformowala, ze sq. juz wszystkie dane do 

opracowania projektu stawek podatkowych na nastypny rok. Poinformowala takze, ze 

w dniu 6 listopada br Ipiq.tek/ 0 godz. 10.00 odbydzie siy spotkanie wszystkich 

rodnych z W6jtem na temat projektu budzetu na przyszly rok. 

Natomiast w tym samym dniu 0 godz. 8.30 odbydzie siy posiedzenie Komisji 

Budzetu i Finans6w na temat stawek podatkowych na rok przyszly. 


Ad pkt 13 

- Radny KrzysztofGajowniczek zapytal W6jta, czy bylaby mozliwosc 

uproszczenia harmonogramu odbioru odpad6w komunalnych do jednego dnia 
w miesiq.cu. Obecny harmonogram jest bardzo klopotliwy dla mieszkanc6w. 
Soltys wsi Cisie-Zagrudzie Sylwester Krogul poprosil W 6jta 0 ustawienie 
smietniczki na pytli autobusowej w jego miejscowosci. W tej chwili 
w okolicach przystanku autobusowego ciq.gle przewracajq. siy smieci. 
Soltys wsi Gryz6w Justyna Kleszko poprosila radnych 0 odpowiedz na temat 
wniosku soltys6w 0 podwyzky ich diet za udzial w sesjach Rady Gminy. 
Radny Krzysztof Gajowniczek wyjasnil, ze sprawa diet dla soltys6w bydzie 
ostatecznie zakonczona na spotkaniu radnych z W 6jtem. Po tym spotkaniu 

http:miesiq.cu
http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:dotyczq.ce
http:obnizajq.ca


nalezy oczekiwae odpowiedzi. 
- Soltys wsi Kypa Andrzej Galach zapytal 0 prawdy dotycz'1C'1 bylej Dyrektor SP 

Koszewnica. W artykule w "Tygodniku Siedleckim" jest jej wypowiedz na ten 
temat. Czy prawda jest, ze Pani Dyrektor poniosla kary za obrony szkoly. 

- W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze z koncem sierpnia br wygasal kontrakt 
Pani Hanny Pieczary na stanowisku Dyrektora szkoly. Tak jak we wszystkich 
takich przypadkach ogloszono konkurs na to stanowisko. Na konkurs wplynyla 
tylko jedna oferta - dotychczasowej Pani dyrektor. W trakcie postypowania 
konkursowego okazalo siy, ze nast'1pil remis w glosowaniu. W takim 
przypadku prawo m6wi, ze konkurs siy odbyl, ale nie wyloniono na nim 
kandydata na to stanowisko. Nastypnie ustawa wskazuje, co nalezy dalej robie. 
Sposr6d nauczycieli tej szkoly wskazuje siy osoby, kt6ra bydzie pelnila 
obowi'1zki dyrektora. Mozna powierzyc obowi'1zki na okres nie dluzszy niz 10 
miesiycy. W ich trakcie nalezy zorganizowac nastypny konkurs. 
Wielokrotnie rozmawialem z byl'1 Pani'1 dyrektor w sprawie powierzenia jej 
pelnienia obowi'1zk6w dyrektora do czasu rozstrzygniycia nastypnego 
konkursu. Ostatni'1 tak'1 rozmowy odbylismy razem z Sekretarzem Gminy na 
spotkaniu z Rad'1 Pedagogiczn'1 SP w Koszewnicy, niedlugo przed 
rozpoczyciem nowego roku szkolnego. Zawsze na t'1 propozycjy byla Pani 
dyrektor nie wyrazala zgody, upieraj'1c siy, ze powinna zostac Dyrektorem. 
Nie interesuje jej pelnienie obowi'1zk6w dyrektora. Zatem pelnienie 
obowi'1zk6w dyrektora tej szkoly, po rozmowach z kolejnymi nauczycielami, 
powierzono Panu Piotrowi Adamiakowi. Bydzie on pelnil obowi'1zki dyrektora 
do czasu rozstrzygniycia nowego konkursu. Byla Pani dyrektor zaraz po 
rozpoczyciu roku szkolnego zlo.zyla wniosek 0 urlop zdrowotny. 

- Soltys wsi Kypa Andrzej Galach zapytal jeszcze, czy prawd'1 jest, ze wplynyla 
skarga od rodzic6w na Pani'1 Dyrektor. 

- W 6jt odpowiedzial, ze nic mu nie wiadomo 0 zadnej skardze rodzic6w na t'1 
Pani'1. 

- Przewodnicz'1ca Rady Anita Drabarek odczytala pismo Pana Grzegorza 
G6rala, kt6re wplynylo na jej ryce. !Pismo znajduje siy w teczce sesji/. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat stwierdzila, ze uczestniczyla w spotkaniu przy 
otwarciu nowych pomieszczen gimnazjum. Dalo siy juz wtedy slyszee uwagi, 
ze Pan G6ral, kt6ry przygotowal wniosek na jego rozbudowy powinien takze 
w tej uroczystosci uczestniczyc. 

- W6jt wyjasnil, ze dobrym zwyczajem obowi'1zuj'1cym na calym swiecie jest 
zapraszanie na tego typu uroczystosci bylego szefajednostki, byly Pan W6jt 
Jan Kue zostal na uroczystosc zaproszony i w niej uczestniczyl. 

- Soltys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski stwierdzil, ze zawsze na takie 
uroczystosci zaprasza siy tych, dziyki komu udalo siy cos zrobic. A przeciez to 
wlasnie dziyki G6ralowi mozna bylo rozpocz'1e rozbudowy gimnazjum, to on 
szefowal przy tej inwestycji. 

- Radna Teresa Brusniak przyznala racjy swojemu przedm6wcy. Pan Grzegorz 
G6ral nie byl zwyklym pracownikiem urzydu tylko byl w randze Zastypcy 



Wojta i nalezalo to zauwazye. 
- Radny Powiatu Siedleckiego i byly Wojt Jan Kue wychladzaj,!:c atmosfery 

zwiqzan,!: z uroczystosciami otwarcia nowej cZysci Gimnazjum podziykowal za 
umozliwienie mu uczestniczenia w niej. Jesli chodzi 0 zaproszenie na niq 
Grzegorza Gorala, to stalo siy jak siy stalo i nie nalezy juz tego rozdrapywae. 
Pan Goral w swoim liscie wyjasnil swoje poczucie zawiedzenia, 
ale uroczystose juz siy odbyla i skollczmy rozmowy na ten temat. 

- Radny Kazimierz Chrosciel - czlonek Mazowieckiej Izby Rolniczej 
poinformowal, ze w dniu 10.11 br. uczestniczyl w spotkaniu z Ministrem 
Rolnictwa w Warszawie i dlatego nie mogl uczestniczye w uroczystosciach. 
Na spotkaniu poinformowano nas, ze w przyszlosci gospodarstwa rolne maja 
bye podzielone na trzy rodzaje, wedlug obszaru: do 10 hektarow, od 10 do 100 
hektarow i powyzej 100 hektarow. Doplaty do malych gospodarstw byd,!: mniej 
restrykcyjne niz obecnie. Jednak peine doplaty byd,!: przyslugiwaly rolnikom 
aktywnym tj. takim, ktorzy bydq uprawiali roly i hodowali zwierzyta 
gospodarskie. 

- Soltys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski poprosil kolejny raz 0 pomoc 
w sprawie zlosliwego dzialania wlasciciela stawow rybnych. Pan Piytka w tym 
roku tak sarno jak w latach ubieglych nie wypuszcza wody ze stawow tam 
gdzie powinien, tylko znow wpuszcza do rowow na Ryczycy. Zaraz znow byd,!: 
nasze lqki i czyse wsi zalane. 

Wiycej glosow w dyskusji nie bylo. 

Ad pkt 14 
Protokol z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosciq glosow /za-11, wstrzymal 
siy-l!. Radny, ktory wstrzymal siy od glosu, byl radny nieobecny na poprzedniej sesji 
Rady Gminy. 

Ad pkt 15. 
Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodnicz'!:ca Rady Gminy Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XXXII Sesji Rady Gminy Kotull. 

PRZEWO 

pmt~~ m, 

Elztftif Jastrzybska 


